
Møte samarbeidsutvalget
Sokndal Skole- 16.3.2023

Tilstede: Levi Ulland, Lotte Sigurdsen, Lisa Walderhaug Birkeland, Anne Kristine Randen
Aamodt, Marita Pedersen, Monika L. Eia
Meldt forfall:Hanne Mathisen Skailand, Geir Arne Berg, Anne Sofie Rekeland Omdal, Vigdis
Nagy, Cecilie Mysing

Sak 1: Elevundersøkelsen 22/23
Vi gikk i gjennom elevundersøkelsen for 7.årstrinn og 10.årstrinn 2022/2023.

- Ligger godt an i forhold til landet, elevene trives på skolen.
- Vi skal jobbe mer med vurdering for læring der vi ikke scorer så høyt. Viktig

også at vi er sikre på at elevene forstår begrepene og vet hva de svarer på.
- Vi snakket om motivasjon for elevene å gå på skolen. Viktig at elevene vet

hvorfor de skal lære noe. Lærerne må ha mer fokus på å gi elevene gode
grunner hvorfor vi lærer ting, for eksempel relevans for videre utdanning/yrke.

- Elevene kommer med tilbakemelding om at det er viktig at lærerne er åpne for
å diskutere/drøfte/debattere med elevene. Det ble også diskutert metoder for
læring, for eksempel gruppearbeid, gruppedynamikk, temaarbeid, tverrfaglig
læring.

- Marita finner spørsmålene som hører til punktet om motivasjon, fra
elevundersøkelsen, til neste møte i mai

Sak 2: Skolemiljø-saker

- Kapittel 9A i opplæringsloven sier at alle elever skal ha et godt skolemiljø.
Hva gjør skolen for å forebygge? Skolen skal ha nulltoleranse mot mobbing,
vold, diskriminering og trakassering. Voksne skal gripe inn, stoppe, veilede,
irettesette, varsle og undersøke.

- Dersom en elev oppfatter at den blir krenket utløser det en plikt at den voksne
skal ta eleven på alvor og undersøke saken (aktivitetsplikten).

- Dersom en ansatt krenker en elev er det en skjerpet aktivitetsplikt.

Sak 3: Ordensreglement

- Vi gikk i gjennom ordensreglementet for Sokndal skole.
- Vi diskuterte reglen for hodeplagg (at caps, hette, lue og pannebånd skal

være av). Elevrådet skal ta opp saken.



- Det ble også diskutert regelen om at vannflaska brukes kun i begynnelsen av
hver time.

- Brus/snop i skoletiden: Det ble diskutert nødvendigheten av å ha med seg
snop/chips/brus på tur eller når det skal være “kos” på skolen. Skal det
begrenses til et visst antall ganger i året det er lov å ha med seg snop og
brus? Skolen skal ta det med videre og diskutere det i  personalet.

- Matpakker: viktig at skolen oppfordrer til sunne matpakker. Et mer utbredt
problem med sunn mat på ungdomsskolen? Elevrepresentantene forteller om
at elevene har ofte med usunn mat + at de ikke “gidder” å  lage mat selv.

- Ordensreglementet skal drøftes i FAU, elevrådet, personalet og i SU.
- Ordensreglementet revideres før neste skoleår. Rektor har ansvaret.

Sak 4: Informasjon om tilsyn fra statsforvalteren
- Statsforvalteren i Rogaland er i disse dager inne på tilsyn på skolen for å

sjekke skolens rutiner og reglement i forhold til for eksempel aktivitetsplikten.
- Elever, lærere, fagarbeider og foreldre har blitt intervjuet i forbindelse med

tilsynet.
- Om ca en mnd kommer en foreløpig rapport som sier noe om funnene og hva

skolen skal jobbe videre med. Skolen har da 3 mnd til å forandre og forbedre.
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